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Hallituksen kokous 21/2023 
Staabi ry, Tampereen yliopiston hallintotieteitä 
opiskelevien ainejärjestö 
 

Aika: 25.9.2023 klo 18.35–20.00. 

Paikka: Päätalo A06 & Zoom. 

Paikalla: 

Riikka Yli-Rahnasto 

Aapo Johansson 

Niko Ranta 

Sani Tyynismaa 

Linda Lepistö 

Ada Siikaluoma 

Tuuli Lopmeri 

Samuel Sinisalo 

Riikka Hämäläinen 

Veera Saukkonen 

EJ Lampén 

Sanni Tyynismaa 

Emilia Valkeejärvi

 

 

Asiakohdat 

1. Kokouksen avaus 

2. Kokouksen järjestäytyminen 

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

4. Hallituksen ulkopuolisten jäsenten läsnäolo- ja puheoikeus 

5. Esityslistan hyväksyminen 

6. Ilmoitusasiat 

7. Talousasiat 

8. Mahdin futsalsarjan budjetointi 

9. Iltakoulu ry:n 48. vuosijuhlat 

10. Juju ry:n 10. vuosijuhlat 

11. Valokuvaustiimiin tiimiläisen lisääminen 

12. Staabin kokoustekniikka ja asiakirjat 
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13. Kurinpitotoimet 

14. Muut esille tulevat asiat 

15. Seuraava kokous 

16. Kokouksen päättäminen 

 

  

1. Kokouksen avaus 

Kokous avattiin ajassa 18.35. 

2. Kokouksen järjestäytyminen 

Esitys: Valitaan kokoukselle puheenjohtaja, sihteeri ja kaksi pöytäkirjan tarkastajaa. 

Päätös: Valitaan kokouksen puheenjohtajaksi Riikka Yli-Rahnasto, sihteeriksi Aapo Johansson ja 

pöytäkirjantarkastajiksi EJ Lampén ja Niko Ranta. 

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Staabin sääntöjen pykälä 11 lausuu kokouksen laillisuudesta ja päätösvaltaisuudesta: “Hallituksen 

kokous on laillinen, kun siitä on ilmoitettu hallituksen jäsenille henkilökohtaisesti vähintään yksi (1) 

vuorokausi aikaisemmin. -- Hallituksen kokous on päätösvaltainen, kun saapuvilla on puheenjohtaja 

tai varapuheenjohtaja sekä vähintään puolet hallituksen jäsenistä.” 

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

Päätös: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

4. Hallituksen ulkopuolisten jäsenten läsnäolo- ja puheoikeus 

Myönnetään läsnäolo- ja puheoikeus Emilia Valkeejärvelle. 

5. Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

Sanni Tyynismaa saapui ajassa 18.36. 

Lisätään kohdaksi 13 Kurinpitotoimet. 

Numeroidaan loput kohdat juoksevasti. 

Esitys: Hyväksytään esityslista muutoksineen. 

Päätös: Hyväksytään esityslista muutoksineen. 

6. Ilmoitusasiat: kuulumiskierros  

Esitys: merkitään tiedoksi. 

6.9. Tuutorvastaava tapasi tuutorien kanssa.  
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19.9. yrityssuhde- ja työelämävastaava kävi YKAn yhteyshenkilön kanssa yhteistyökeskustelua. 

27.11. pidetään YKAn IG päivä. 19.9. oli yrityssuhdetoimihenkilön ja yrityssuhde- ja 

työelämävastaavan tapaaminen. 20.9. järjestetään fuksiexcu. 

Fuksiviikoista tehdään Instagramiin viimevuoden tavoin Reels-kooste. Staabin uusimmat TikTokit 

saaneet taas hyvin näyttökertoja. 

Podcastiin äänitetään alumnitarinat perjantaina 29.9. ja vieraina on kaksi Staabin alumnia, 

Oikeusrekisterikeskuksesta ja Länsi-Uudenmaan hyvinvointialueelta. Suunnittelussa on myös kaksi 

seuraavaa podcast-jaksoa. Seuraavaan Staabin blogipostaukseen on ajateltu pyytää kirjoittamaan 

hallintotieteiden opintoneuvojaa. 

Viime viikolla 21.9. järjestettiin Kolmioetkot sekä Kolmiot. Kolmioilla oli merkkejä jaossa sekä etkoilla 

oli myynnissä rajattu määrä erikseen suunniteltuja merkkejä. Molemmat tapahtumat sujuivat todella 

hyvin ja palaute oli varsin hyvää.  

Kolmiosopimuksen läpikäynti on aloitettu ravintolan kanssa ja ensimmäinen sopimusneuvottelu 

sujui todella hyvissä merkeissä. Ensitunnusteluiden perusteella sopimusneuvottelut tulevat 

sujumaan varsin hyvässä hengessä ja sopimukseen ei näytä tulevan isompia muutoksia.  

PistotxKolmiot risteilyn suunnittelua on jatkettu yhteistyössä pistojen kanssa. Risteilyn grafiikat on 

laitettu tilaukseen 25.9. 

Happroliput on noudettu. Lippujen nouto alkaa 27.9. 

Harkkasitsit pidettiin 7.9. Kastajaiset pidettiin 23.9. ja Kastajaissillis pidettiin 24.9. 

Juoksutapahtuma järjestetään 10.10. ja muitakin tapahtumia on suunniteltu liikuntatiimin kanssa 

tapaamisen yhteydessä keskiviikkona 20.9. Ilmoittauduimme Mahdin futsalsarjaan kahdella 

joukkueella. 

Hallitus ja toimihenkilöt kokoontuivat pohtimaan tulevan vuoden toimintasuunnitelmaa 11.9. 

Puheenjohtaja osallistui 12.9. TREYn Järjestökahveille, joissa käsiteltiin toiminta-avustuksia, tila-

asioita sekä TREYn yhdistysohjesäännön päivittämistä. 15.9. Puheenjohtaja järjesti yhdessä 

toimihenkilöiden kanssa Jäsenistötapahtuman, joka oli Staabin TYHY-päivät.  

18.9. järjestettiin yhdistyksen ylimääräinen kokous. 18.9. puheenjohtaja piti IG-päivää. 25.9. 

puheenjohtaja osallistui Johto ry:n Kollegioon, jossa keskusteltiin OPS-työstä, tila-asioista sekä 

ajankohtaisista asioista tiedekunnassa.  

Yhdenvertaisuusohjesääntö on lähtenyt jäsenistön kommenttikierrokselle 21.9. ja sitä on 

mahdollista kommentoida 5.10. asti. 

Päätös: merkitään tiedoksi. 

7. Talousasiat 

Esitys: Merkitään tiedoksi. 

Talousvastaava käsitteli talousasiat. Likviditeettiä on tarpeeksi yhdistyksen toiminnan jatkamiseksi.  

Päätös: Merkitään tiedoksi. 
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8. Mahdin futsalsarjan budjetointi 

Esitys: Budjetoidaan 105 euroa kahden joukkueen osallistumiseen. 

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan. 

9. Iltakoulu ry:n 48. vuosijuhlat 

Esitys: Valitaan Tuuli Lopmeri ja Milla Uramo edustamaan sekä budjetoidaan 105 euroa illalliskorttiin 

ja 20 euroa lahjaan. 

Päätös: Valitaan Tuuli Lopmeri ja Milla Uramo edustamaan Staabi ry:tä sekä budjetoidaan 105 euroa 

illalliskorttiin ja 20 euroa lahjaan. 

10. Juju ry:n 10. vuosijuhlat 

Esitys: Valitaan kaksi edustajaa sekä budjetoidaan 50 euroa illalliskortteihin ja 20 euroa lahjaan. 

Päätös: Kysytään toimihenkilöiden keskuudesta halukkuutta ja budjetoidaan 50 euroa 

illalliskortteihin ja 20 euroa lahjaan. 

11. Valokuvaustiimiin tiimiläisen lisääminen 

Emilia Valkeejärvi poistui henkilövalinnan ajaksi ajassa 19.13. 

Esitys: Lisätään valokuvaustiimiin Oskar Mannelin. 

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan. 

 Tuuli Lopmeri poistui ajassa 19.21. 

 Tuuli Lopmeri ja Emilia Valkeejärvi palasivat ajassa 19.21. 

12. Staabin kokoustekniikka ja asiakirjat 

Asiakohdasta keskusteltiin ensimmäisen kerran hallituksen kokouksessa 20/2023 ja palautettiin 

valmisteluun, sillä hallitus tarvitsi lisäaikaa asiaan perehtymiseen. 

Esitys: Loppuvuoden aikana tulisi koota ryhmä, joka vastaa Staabin pöytäkirjamallin ja 

kokousteknisen ohjeistuksen luomisesta sekä ensi vuoden toimijoiden perehdytyksestä näihin. 

Tarkemmasta toteutuksesta toivotaan keskustelua. 

Tuuli Lopmeri poistui ajassa 19.43. 

Päätös: Siirretään asia seuraavaan kokoukseen. 

 Emilia Valkeejärvi poistui ajassa 19.50 arkaluontoisen asian käsittelyn vuoksi. 

13. Kurinpitotoimet 

Esitys: Palautetyöryhmä esittää kurinpitotoimiin liittyvän asian hallituksen jäsenille. 

Päätös: Hallitus päättää kurinpitotoimenpiteistä liitteen mukaisesti (salainen). 

14. Muut esille tulevat asiat 
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Keskusteltiin kannatusjäsenyyden hinnasta. 

15. Seuraava hallituksen kokous 

Esitys: 2.10.2023 klo 18.30. 

Päätös: 2.10.2023 klo 18.30. 

16. Kokouksen päättäminen 

Kokous päätettiin ajassa 20.00. 
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Allekirjoitukset 
 

 

 

_________________________________  _________________________________ 

    

Puheenjohtaja      Sihteeri 

Riikka Yli-Rahnasto     Aapo Johansson 

 

 

 

_________________________________  _________________________________ 

    

Pöytäkirjan tarkastaja     Pöytäkirjan tarkastaja 

EJ Lampén      Niko Ranta 


